

Møtereferrat

Til stede: Anngjerd Pley, Ida Krüger, Halsten Aastebøl, Frank Mause, Inge Nordsteien, Hossein Farahmand, Irina Oleinikova, Kaveh Niayesh, Kjetil Uhlen, Frank Mause (fra kl. 13.00)

Via Teams: Bodil Wold

Forfall: Roy Nilsen

Gjelder: Ledergruppemøte

Møtetid: 11.02.2026 kl. 12.15 – 14.30

Møtested: G-108

Referent: Ida Krüger

Sak 14/26 Velkommen

Anngjerd åpner møtet. Det er ingen kommentarer til agenda eller saker til eventuelt.

Sak 15/26 Aksjoner fra tidligere møter

Vi sjekker status for tidligere aksjoner.

Sak 16/26 Spørsmål til informasjonssaker

Det er ingen spørsmål til informasjonssakene.

Sak 17/26 Kort info fra faggruppene

Faggruppeleder orienterer generelt om hva som rører seg i faggruppene.

Det går for det meste i daglig drift.

Sak 18/26 ARK – plan for resultatarbeid

Instituttet klarte å nå en svarprosent på 87% for ARK-undersøkelsen, så vi vil få kake fra fakultetet.

Hvordan kan vi behandle resultatene fra ARK på en god måte? Vi skal behandle ARK på instituttseminar den 8. april, men gruppene må bearbeide resultatene på forhånd, og vi tar eventuelt en runde på det i ledergruppen. Dekanen oppfordrer alle ledere til å delta på ARK-leaderseminar som skal holdes 4. mars, vi satser på å delta via Teams.

Sak 19/26 Plan for revisjon av SPP

Fokusområdet for 2026 er toer-stillinger og plan for faste stillinger i lys av LTB. Vi har flere toer-stillinger enn vi har i langtidsbudsjettet, og det er ikke noen automatikk at alle stillinger kan fornyes.

Hvordan skal vi kjøre prosessen for å sikre god nok involvering? Planen må revideres en gang i året. Vi har akkurat hatt en omfattende prosess på dette i gruppene, så denne våren tenker vi at det holder å ta det på ledergruppemøtenivå.
Anngjerd orienter om status for pågående ansettelse.

Sak 20/26 Eventuelt

-Mange studenter i våre emner. Vi ser på hvor mange studenter vi kan forvente skal ta fordypningsprosjekt/masteroppgave hos oss neste studieår.

Aksjoner

SAK	HVA	HVEM